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Styrelsemöte den 29 augusti 
Verksamhetsårets första ordinarie styrelsemöte genomfördes den 29 augusti 
som ett fysiskt möte med 7 ledamöter och 2 suppleanter som satt med god 
distansering i IOGT-NTO-lokalen i Stigtomta. Beslut och ärenden som berör 
medlemmarna redovisas som vanligt här i nyhetsbrevet. 

Vägar och diken 
Våra vägar har hållit ihop bra hela sommaren. Endast ett fåtal ”potthål” har uppstått 
och behövts lagats. I början av november kommer grävningsarbeten att ske för att 
förbättra avrinningen från diken. Det gäller främst mellan Utterspåret / 
Kisängsvägen, Harspåret / Kisängsvägen samt Älgspåret från nr. 27 till 35.  Samtidigt 
som grävningen sker sätts snökäppar ut längs samma vägar som förra året. 

Hastighetsbegränsning i Kisäng 
Länsstyrelsen har avvisat KSFs begäran om sänkt hastighet inom Kisängs-
området. 

”Efter genomgång av checklista görs bedömning att det inte ska startas 
utredning om behov av lokaltrafikföreskrift. Vägens och omgivningens karaktär 
torde medföra hastighetssänkningar och försiktighet hos trafikanterna. Vägen är 
smal och husen är väl synliga från vägen. I den här vägmiljön kan det förväntas 
att trafikanter förstår och anpassar hastigheten efter trafiksituationen. Det vilar 
ett stort ansvar på varje trafikant att iaktta den omsorg och varsamhet som 
krävs med hänsyn till omständigheterna. Trafikförordningen säger även att 
hänsyn ska visas mot dem som bor eller uppehåller sig längs vägen och särskilt 
mot barn. 

Ärende avslutas utan åtgärd.” 

Som framgår av texten hävdar Länsstyrelsen att det är trafikanternas ansvar att 
hålla en tillräckligt låg hastighet för att det ska vara säkert att promenera och 
cykla I Kisäng. KSFs styrelse beklagar Länsstyrelsens beslut. Vi får istället överväga 
att göra fler fartsänkande hinder på våra vägar. Ett förslag kommer tas fram till 
nästa årsmöte. 

Höststäddag 
Skogsgruppen planerar en höststäddag i slutet av vecka 40 med det traditionella 
upplägget – gemensam samling och gemensam enkel förtäring – eftersom 
pandemirestriktionerna sannolikt hävs i slutet av september. Mera information 
kommer senare. 

http://www.kisang.se/
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Dricksvattenförsörjningen 
Efter en mycket hög förbrukning av dricksvatten under juni och juli har den 
under augusti sjunkit till en för årstiden mer normal nivå. Vattenansvariga 
utfärdade den 17 juli bevattningsförbud och det tycks ha haft en viss dämpande 
effekt på förbrukningen. Augustis sämre väder och ökad nederbörd synes dock 
vara kraftfullare verktyg för att hålla nere förbrukningen. Nu häver vi det 
absoluta bevattningsförbudet men vi manar till fortsatt återhållsam användning 
av vårt viktigaste livsmedel – dricksvatten.  

Arbetet med att förbättra Kisängs dricksvattenförsörjning löper på men 
oväntade kvalitetsproblem med vattnet från den nya djupborrade brunnen har 
medfört att den ännu inte kan bidra. Under början av hösten räknar vatten-
ansvariga med att nya filter kan installeras i vattenverket så att vi kan utnyttja 
den fulla kapaciteten från våra tre brunnar. 

Vassröjning 
I slutet av vecka 36 
genomfördes 
maskinell 
vassröjning runt 
båthamnen och vid 
Djupviksbadet.  

 

 

 

 

 

Resultatet efter avslutar arbete: 
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Gemensam lekplats i Kisäng 
Det finns många barnfamiljer i Kisäng och en tydlig längtan efter en gemensam 
plats där barn och vuxna kan träffas, leka och umgås. Frågan väcktes på den 
ordinarie föreningsstämman i juni och styrelsen utreder nu förutsättningarna för 
en gemensam lekplats. 

På den ursprungliga detalj-
planen för Kisäng från 1975 
finns inritat två möjliga 
lekplatser (A och B). Enligt 
Nyköpings kommun har KSF 
rätt att utan ytterligare 
tillstånd göra lekplatser på 
dessa ställen men för andra 
placeringar (t ex C) krävs ett 
godkännande från 
kommunen och eventuellt 
även Länsstyrelsen. 
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